GRADUATION BOUQUETS

- 20%OFF Selected Items -

預訂指定款式 享 8折 優惠





















南美玫瑰 花束 Rose Bouquet 3180100019

\$630



南美玫瑰 花束 Rose Bouquet 3180130016



南美玫瑰 花束 Rose Bouquet 3180100017

\$790



南美玫瑰 花東 Rose Bouquet 3180200002









訂購方法 How to Order

1.門市訂講 Shop Order 旺角花塘道18號繽紛時刻 (太子港鐵站) (星期一至日及公眾假期 10:00am-7:00pm) 18 Flower Market Road,Mongkok,Kln(Mon-Sun&Holiday 10:00am-7:00pm)

2.電話訂講 Phone Order 歡迎致電23809136或WhatsApp 63561661 Tel: 23809136 / WhatsApp: 63561661

3. 電郵訂講 Email Order 歡迎電郵至brightime@brighten.hk Email: brightime@brighten.hk





#條款及細則 Terms & Conditions 優惠只適用於以上指定款式, 1束8折, 2束75折。此優惠不可與其他優惠同時使用,如有任何爭議,擴紛時刻保留最終決定權。 Discount is only applicable to the above styles, 20%off @1, 25%off@2. Brightime reserves the right to final decision.



Brightime - Graduation Bouquet Promotion

The Federation of the Hong Kong Polytechnic University Alumni Association (FHKPUAA)

- 1. The graduation bouquet promotion for FHKPUAA members is valid until 31 December 2022.
- 2. During the promotion period, FHKPUAA members can enjoy a **20% off** upon any purchase of selected graduation bouquet. Upon purchase of 2 or more selected graduation bouquets, FHKPUAA members can enjoy **25% off**, different pick up dates for multi order is allowed.
- 3. Please send us the order by email brightime@brighten.hk or WhatsApp 6356 1661 with below information and FHKPUAA valid identity document (digital copy) attached.

i/ Member Name
ii/ Membership Number
iii/ Contact Number
iii/ Bouquet Code No. (can be browsed on Brighten Mall App) & Quantity
v/ Pick Up Date
vi/ Pick Up Location

(Personal Data above will be used for processing order only. We shall keep your personal data confidential at all times. We ensure that your data is safe and secure to avoid unauthorized interference by third parties.)

- 4. A confirmation call will be given within 2 days upon order received. In case you do not receive our call, please call 2380 9136 (10:00am -7:00pm, Monday-Sunday) to confirm.
- 5. For in-store order, FHKPUAA valid identity document is required to present at shop.
- 6. Order should be sent at least 3 DAYS in advance.
- 7. Bouquet pick up locations:
- Brightime Shop

Address: 18 Flower Market Road, Mongkok (B1 exit, MTR Prince Edward Station) Business Hour: 10:00am - 7:00pm (Monday to Sunday and public holidays)

- 8. Delivery cost would be charged upon any delivery service is requested.
- 9. Fresh cut flowers may differ from shipments, photo for reference only.



繽紛時刻-畢業花束訂購優惠

香港理工大學校友會聯會

- 1. 香港理工大學校友會聯會會員之畢業花束訂購優惠有效期至2022年12月31日。
- 2. 於優惠期內,香港理工大學校友會聯會會員訂購指定畢業花束·即享8折優惠。如同時訂購兩束或以上,更可享75折優惠。訂購多束畢業花束·可指定不同取貨日期。
- 3. 訂購畢業花束,可電郵brightime@brighten.hk 或傳送WhatsApp 6356-1661至繽紛時刻。請於訂購時列明以下資料及附上香港理工大學校友會聯會會員之有效証明文件(接納電子版本)。
- I. 會員姓名
- II. 會員編號
- III. 聯絡電話
- IV. 訂購花束編號 (請安裝Brighten Mall App手機程式瀏覽) 及 數量
- V. 取貨日期
- VI. 取貨地點

(以上個人資料將會時刻保密處理·只用作跟進訂單用途。所收取的個人資料會確保安全和避免遭受 第三者非法干擾。)

- 4. 本公司將於收到訂單後2天內處理訂單。如未收到本公司的確認電郵或電話,請於辦公時間內(星期一至日,早上10:00至下午7:00),致電 2380-9136 或 WhatsApp 6356-1661 查詢及確認訂單。
- 5. 到分店訂購之會員,請向店員出示香港理工大學校友會聯會之有效証明文件。
- 6. 最少需於取貨前3天確認訂單。
- 7. 畢業花束取貨地點:
- I. 繽紛時刻

地址:九龍旺角花墟道18號 (港鐵太子站B1出口)

營業時間:早上10:00-下午7:00 (星期一至日及公眾假期)

- 8. 如需送貨服務,本公司將另外收取送貨費用。(本公司指定日期及地點除外)
- 9. 鲜花每次來貨略有不同,圖片只供參考。